
Nihče ne predlaga boljše
rešitve

Že tradicionalna turlstična prireditev Ohcet v LJub-
Ijani je bilo letos ctf 22. do 25. junija. Tako kot v
minulih letlh, /e tudl letos Zveza obrtnih združen/
Slovenije organizirala prodajo izdelkov domače in
umetne obrti v Čopovi ulici in na Prešernovem trgu in
to od 21. do vključno 25. junija, od 9. do 20. ure.

Ljubljanska turistična zveza je letos predlagala, da bi
stojnice v Čopovi postavili v enem samem nizu (v enem
dnevu gre namreč po Čopovi 50 do 60 tisoč pešcev),
zato da bi bila ta velika Ijubljanska pešpot laže preho-
dna. Več stojnic so postavili v delu, kjer se Copova
prične širiti v Prešernov trg.

Komite za urbanizem, komunalo in gradbenezadeve
občine Center, ki je razpravljal o tej nekoliko drugačni
postavitvi stojnic, je menil, dato pomeni korak naprej,
ker ulica ne bo tako zelo zasedena s stojnicami kot
prejšnja leta. Hkrati pa so člani komiteja ugotovili, da
se že več let pogovarjamo, da bi ob turističnih in drugih
prireditvah to ulično prodajo prenesli na druga, pri-
mernejša mesta v občini Center, kjer bi lahko imeli
organizirano tudi celoletno prodajo izdelkov na pro-
stem.

Zavod za izgradnjo Ljubljane TOZD Urbanizemje na
pobudo krajevne skupnosti Trg osvoboditve že izdelal
predlog, da bi stojnice postavili na Hribarjevo nabrežje.
V krajevni skupnosti si želijo, da bi stanovanja v pritlič-
jih, ki so neprimerna za bivanje, postopomaspremenili
v prostore, ki bi bila po dejavnosti primernejša za
turistično ponudbo mesta in da bi bolje izkoristili Hri-
barjevo nabrežje, ki se že sedaj ob večerih spreminja v
sprehajališče.

Te zamisli pa ni moč takoj uresničiti predvsem zaradi
prodajalne pohištva v Wolfovi, do katere ves dan vozijo
tovornjaki, ki dovažajo in odvažajo pohištvo. Tudi sicer
prodajalna pohištva ne sodi v ta del Ljubljane, zato naj
bi jo po zamisli arhitektov Zavoda za izgradnjo Ljub-
Ijane, ki so pripravili načrt o drugačni ureditvi Hribarje-
vega nabrežja, spremenili v prodajalno izdelkov za
šport, rekreacijo in prosti čas. Tudi pri Nami so pred
približno dvema letoma imeli enake načrte, le uresničili
jih niso.

Vsekakor se bo treba o teh idejah resneje pogovoriti
(čim prej in čim bolj usklajeno), zato da pred naslednjo
turistično prireditvijo ne bi znova razpravljali o tem, da
Čopova za stojnice ni najprimernejša, nihče pa pravo-
časno ne pove, kaj je boljša rešitev. A. V.


